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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 24 mai   2012  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a declara deschisă şedinţa ordinară a plenului Consiliului judeţean Timiş 

vă rog a-mi permite să ofer colegelor noastre câte un buchet de flori.  
De asemenea, vă rog să-mi permiteţi să-i urăm domnului consilier judeţean Titu 

Bojin – La Mulţi Ani! – întrucât în data de 18 mai a fost ziua domniei sale şi cu această 
ocazie îi dorim multă sănătate.  

 
Domnul consilier judeţean Bitu Bojin 
Vreau să mulţumesc domnului preşedinte Constantin Ostaficiuc şi tuturor colegilor 

consilieri judeţeni pentru urările făcute. Totodată, vreau să-i urez încă o dată, de data asta 
oficial pentru că neoficial am făcut-o deja, iar colegii din presă au surprins momentul 
respectiv – La Mulţi Ani! cu ocazia Sfiinţilor Împăraţi Constantin şi Elena.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc pentru urările adresate.  
Totodată, vreau să vă anunţ că l-am invitat pe Maestru Ştefan  Popa Popas aici şi l-

am rugat să  pregătească pentru fiecare o surpriză care să rămână în amintirea noastră. Îi 
mulţumesc domniei sale ca a aceptat invitaţia mea, iar  acum la final de mandat, la finalul 
acestei şedinţe, fiecare dintre noi va pleca cu o amintire frumoasă.  

Având în vedere că mulţi dintre noi au un program deja stabilit şi foarte încărcat după 
această şedinţă, aş vrea să vă rog să mergem acum să facem o poză de grup.  

Poza de grup fiind făcută declar deschisă ultima  şedinţa ordinară a Consiliului 
judeţean Timiş din actualul mandat şi vă anunţ că sunt prezenţi un număr de 31 consilieri 
judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  Lipseşte doamna consilier judeţean Crişan 
Lelica şi domnii consilieri judeţeni Sorin Munteanu, Crăciunescu Adam, De Maio Leontin şi 
Cutu Dorin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 126/18.05.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei 
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a  mandatului unui 

consilier judeţean. 
3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş  pe 

anul 2012. 
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4) -  Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea “Agendei principalelor 
manifestări cultural-artistice şi sportive”. 

5) -  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 20/2012. 
6) -  Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor de închiriere autocar Mercedes-

Benz de către Teatrul pentru Copii şi Tineret ”Merlin” Timişoara. 
7) -  Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico – economici ai 

investiţiei „Pavilion administrativ şi expoziţional pentru expoziţie permanentă de 
etnografie”. 

8) -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract de închiriere. 
9) - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 

efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori  de transport rutier. 

10) - Proiect de hotărâre privind acordul pentru încetarea asocierii în participaţiune în 
vederea realizării obiectivului „Incubator de afaceri şi centru de transfer tehnologic 
în domeniul software” Timişoara şi pentru dizolvarea SC ”UBIT”SRL Timişoara.  

11) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor finale ale evaluării 
performanţelor manageriale ale managerilor Muzeului Satului Bănăţean Timişoara 
şi Teatrului pentru Copii şi Tineret “Merlin” Timişoara. 

12) - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice  
al Camerei Agricole a Judeţului Timiş, pe anul 2012. 

13) - Diverse. 
 

Dacă sunt observaţii faţă de ordinea de zi prezentată? Dacă nu, supun la vot ordinea 
de zi. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 29 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu,  Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 26.04.2012. 

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din 
luna aprilie.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal  cu 30 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion,  Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ioan – Ştefan.  
 

 
Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
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 Domnul consilier judeţean Supuran Sorin  
 Domnule preşedinte Constantin Ostaficiuc, domnule vicepreşedinte Liviu Borha, 
domnule secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean,  doamnelor şi domnilor consilieri 
judeţeni,  doamnelor şi domnilor colegi din aparatul propriu al consiliului judeţean, 
reprezentanţilor din presa timişeorană, stimaţi invitaţi  vreau să vă spun că, deşi mi-am 
început activitatea ca director general al Direcţiei Autorităţii Rutiere Române, am ţinut să 
fiu, astăzi, prezent altături  de  dumneavoastră la această şedinţă, ultima şi aniversară  şi 
să-l felicit pe domnul  preşedinte Constantin Ostaficiuc pentru activitatea domniei sale din 
acest mandat.  
 De asemenea, tuturor vreau să adresez mulţumiri pentru colaborare. Colegilor din 
Comisia de urbanism şi în special doamnei Steha Hehn doresc să le mulţumesc, dar şi 
tuturor colegilor din aparatul propriu al consiliului judeţean întrucât ne-au ajutat şi am 
colaborat foarte bine pe parcursul celor 4 ani de mandat.  
 Totodată vreau să-i mulţumesc domnului preşedinte pentru că încă din anul 1996, 
când am făcut primii paşi în administraţia publică locală, în calitate de viceprimar al 
Comunei Biled, domnia sa a fost alături de mine, m-a ajutat şi m-a îndrumat în tot ce am 
realizat până acum. Mi-aş fi dorit ca mulţi dintre colegii dumnealui să fie un exemplu bun, 
mai ales că în judeţul Timiş s-a făcut o altfel de politică decât în restul ţării.  Dacă au fost 
judeţe în care instituţiile statului au fost folosite împotriva competitorilor şi investitorilor, în 
judeţul Timiş acest lucru nu s-a întâmplat.  Cu toate acestea, astăzi fiind o şedinţă 
aniversară mă voi opri şi doresc doar să vă felicit şi să vă mulţumesc pentru sprijinul 
acordat.  
 Pe de altă parte, având de faţă trei candidaţi pentru funcţia de preşedinte al 
consiliului judeţean doresc să urez tuturor mult succes, iar celor care candidează la 
Primăria municipiului Timişoara şi mă refer aici la domnul doctor Nodiţi Gheorghe le urez, 
de asemenea mult succes şi sper ca această competiţie din judeţul Timiş să nu lase urme 
şi după data de 10 iunie, unii dintre noi care candidează pentru funcţia de consilier 
judeţean, să ne putem privi în ochi, să putem continua proiectele începute şi să putem 
aduce un plus  în dezvoltarea judeţului Timiş.  
 Vă mulţumesc şi doresc succes tuturor candidaţilor! 
 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a  
mandatului unui consilier judeţean. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Urmare demisiei Dnei Crişan Lelica, urmează să constatăm încetarea de drept a 

mandatului de consilier judeţean.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, 
Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  



 4

 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
Judeţului Timiş  pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost promovat, în principal, urmare Ordonanţei de urgenţă nr. 15/2012 

privind stabilirea unor măsuri financiare în domeniul asigurărilor sociale de sănătate şi 
finanţelor publice.  

Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate, cu excepţia 
Comisiei pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
În Comisia de administraţie publică locală  s-a discutat acest subiect şi ideea este că 

unii dintre noi nu am înţeles de ce trebuie să returnăm acei bani care au venit la nivelul 
judeţului Timiş.  

Cred că o explicaţie cu o logică solidă o poate da domnul consilier judeţean Marius 
Cârceie, mai ales că domnia sa se află şi în campanie electorală.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Nu dau explicaţii pentru că sunt în campanie electorală ci pentru că eu am fost cel 

care a votat împotrivă şi am sesizat acest aspect în Comisia de administraţie. Consider că 
acest proiect nu trebuie aprobat. El nu deserveşte interesele judeţului Timiş.  Dacă există 
discuţii asupra acelei ordonanţe şi asupra modului în care ne-au venit banii, însă aici 
trebuie să discutăm acest aspect pentru că în consiliul judeţean a existat o altă majoritate 
decât cea a Primului Ministru, care la vremea respectivă a trimis banii respectivi.  

Folosirea acestor bani a fost hotărâtă de noi, iar acest lucru îl ştiu toţi colegii,  
respectiv de coaliţia care avea majoritatea atunci şi are majoritate şi în acest moment în 
Consiliul judeţean  Timiş.  Consider că se face un deserviciu judeţului Timiş şi evident 
locuitorilor acestor judeţ.  

De asemenea, nu cred că este un subiect electoral, ba din contră mi se pare că nu 
este normal ca judeţul Timiş să dea banii înapoi, iar modul în care este formulată restituirea 
sumei aşa cum este stipulat şi în raportul proiectului de hotărâre, înseamnă un act de 
voinţă al consiliului judeţean. Ca să putem restitui înseamnă ca noi să vrem să dăm înapoi 
aceşti bani.   

Dacă prin ordonanţa de urgenţă ne luau aceşti bani şi nu ni se solicita restituirea lor 
era cu totul altceva şi însemna un apanaj al puterii de la Bucureşti. Până în momentul în 
care nu se va face acest lucru eu nu pot fi de acord şi nici nu voi vota modificarea bugetului 
judeţului Timiş.  

Un alt aspect, prin hotărârea de Guvern prin care s-au dat banii, chiar dacă ei fizic nu 
au ajuns la noi,  s-a transferat dreptul de proprietate asupra lor. Din momentul respectiv 
banii sunt în proprietatea noastră. Dacă noi modificăm bugetul implicit hotărâm să finanţăm 
noi Bucureştiul cu 2 milioane de lei.  Nu mai discutăm despre ceea ce toată lumea ştie deja, 
şi anume că am stabilit împreună cum vom împărţii aceşti bani şi unde anume vor merge ei. 
1 milion de lei mergeau la investiţii,  o anumită sumă mergea la salariile care au fost 
diminuate până în acest moment, 500 mii lei pentru Agenda Culturală şi 500 mii lei pentru 
investiţii. Noi împreună am hotărât unde distribuim aceşti bani care erau în interesul 
judeţului Timiş.  
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Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, 
Este adevărat că este destul de greu să dai înapoi nişte bani pe care i-ai primit deja.  

Vă vorbesc acum în calitate de coordonator al Direcţiei de Buget Finanţe din cadrul 
Consiliului judeţean Timiş şi nu în calitate de om politic  sau vicepreşedinte al consiliului 
judeţean.  

Trebuie să nu uităm că este o hotărâre de Guvern care trebuie respectată şi vreau 
să-i îndemn pe colegii mei să voteze proiectul de hotărâre. De asemenea, vă rog domnule 
preşedinte să-i permiteţi domnului Mihuţ Mircea să ne spună ce reprercursiuni am putea 
avea în cazul în care nu vom vota proiectul de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Ne aflăm în situaţia în care, de fapt, noi nu am primit aceşti bani.  În schimb am 

primit asigurări de la domnul Mihuţ, iar în raport se spune că încasările vor fi mai mari. Prin 
urmare, bugetul rămâne nemodificat doar că cele 2 milioane de lei vor proveni din impozitul 
pe venit.  

 Aceasta a fost explicaţia domnului Mihuţ, iar eu l-am întrebat de ce trebuie să mai 
rectificăm dacă tot ne vin bani în plus. Ce se modifică este doar sursa, respectiv banii nu 
mai vin de la Guvern şi vin suplimentar  pentru că judeţul Timiş cunoaşte o creştere 
economică fapt care face să fie bani mai mulţi decât anul trecut.  

Dacă  această chestiune este adevărată şi în urma ordonanţei suntem obligaţi să 
modificăm bugetul doar pentru sursa de finanţare atunci pentru mine este un semn de 
întrebare. La întrebarea pusă domnului  Mihuţ  - care sunt consecinţele  dacă nu rectificăm 
bugetul  - domnia sa ne-a răspuns că vom avea probleme cu Trezoreria care pe motiv că 
nu am schimbat sursa de finanţare ar putea să ne blocheze conturile.   

Îl cred pe cuvânt pe domnul Mihuţ, dar nu ştiu dacă lucrurile vor sta chiar aşa. Mi se 
pare că suntem puţin forţaţi  să tot schimbam bugetul  fără rost.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Este doar pe jumătate corectă afirmaţia domnului consilier judeţean Marius Cârceie 

în care domnia sa a spus că nu e în campanie. Trebuie totuşi să fim corecţi pentru că 
asemenea situaţii au mai fost.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Îmi cer scuze că intervin, însă vreau să vă spun domnule consilier judeţean Titu 

Bojin că am afirmat că acest subiect nu este un subiect de campanie din punctul meu de 
vedere atunci când e vorba despre banii pe care judeţul Timiş trebuie să îi dea înapoi la 
Bucureşti.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Spun că trebuie să fim corecţi pentru că acea hotărâre s-a dat la modul general şi nu 

doar pentru judeţul Timiş.  Referitor la ceea ce spunea domnul Coifan, am discutat şi noi în 
Comisia economică şi nu se pierde nimic.  

Chiar din spusele domnului Mihuţ reiese faptul că vor fi , în condiţii normale, câteva 
milioane de lei în plus.  Nu cred că  ar trebui să se pună problema să nu aprobăm bugetul 
ci problema este ce vom face în continuare.  

Sigur că suntem pentru rectificarea bugetului în condiţiile impuse de ordonanţa de 
urgenţă. Banii au venit de la Guvern şi e normal să se întoarcă tot acolo. Sper, de 
asemenea ca sumele care vor veni în viitor să fie mult mai consistente pentru judeţul Timiş.  
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Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, atunci când am fost investiţi în funcţia de consilier judeţean am 

depus un jurământ în baza căruia trebuie să respectăm legile,  Constituţia ţării şi să fim în 
slujba cetăţenilor. Dacă există un act normativ emis de Guvern noi trebuie să ne supunem 
acestuia şi să facem această rectificare, în caz contrar, dacă ne vom opune, vom avea 
probleme mai târziu atunci când vom avea nevoie de finanţare şi Trezoreria – cea care ne 
asigură finanţarea -  se va opune efectuării tuturor plăţilor cu privire la execuţia bugetului pe 
anul 2012. 

De aceea, eu personal voi vota această rectificare, mai ales că ea nu afectează 
partea  de cheltuieli, întrucât  acestea se vor realiza, după cum spunea şi domnul Mihuţ, din 
veniturile suplimentare pentru finanţarea cheltuielilor aşa cum am aprobat noi bugetul cu 
câteva luni în urmă.  

 
Domnul Mihuţ Mircea – director executiv – Direcţia Buget Finanţe  
Nu am prea multe completări de făcut în plus de ceea ce s-a spus aici. Vreau doar 

să vă spun că am primit o atenţionare din partea Direcţei de Finanţe în acest sens. Trebuie 
să facem rectificarea de buget,  altfel din luna iunie ne va bloca conturile şi nu vom putea 
face nici o plată. Oricum acei bani nu-i vom primi din partea Direcţiei de Finanţe.  

Trebuie să fac precizarea că acei bani nu sunt încă la noi. Pentru că nu am avut 
arierate, în ultima şedinţă de plen din luna aprilie când s-a făcut rectificarea cu plus nu am 
făcut plăţile prin Trezorerie dar nici nu am luat bani din Trezorerie. Deci nu trebuie să-i dăm 
înapoi pentru că nu am luat nici un ban ci doar trebuie să facem rectificarea de buget.   

În acest moment, bugetul în execuţie este cu cele 2 milioane de lei, deci nu este 
conform cu hotărârea de Guvern şi există temeiul legal să fim blocaţi de Trezorerie.  

Aşa cum s-a specificat aici, tot ce aţi hotărât în plenul anterior cu privire la cheltuieli 
nu sunt afectate, pentru că nu cheltuielile sunt afectate ci doar referirea  la venituri, întrucât 
în loc de o sursă este alta. Totodată, vreau să menţionez faptul că la impozitul pe venit 
banii sunt deja încasaţi, aceştia există,  au intrat deja. În schimb, cei 2 milioane de lei de la 
Guvern nu au intrat şi nici măcar nu am apucat să-i solicităm.  

Prin urmare, nu văd nici un motiv pentru care să nu aprobăm rectificarea de buget 
acum. În schimb, dacă nu aprobăm pot apărea consecinţe neplăcute. 

 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Domnule director, consecinţele neplăcute pot apărea referitor la cele 2 milioane de 
lei sau la toate sumele noastre? 

 
Domnul Mihuţ Mircea – director executiv – Direcţia Buget Finanţe  
Dacă bugetul nu este conform legislaţiei  atunci va fi blocat. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Nu, dacă chiar ar fi aşa atunci se blochează doar un capitol.  Doar cele 2 milioane de 

lei care nu au venit.  
 
Domnul Mihuţ Mircea – director executiv – Direcţia Buget Finanţe  
Dacă bugetul nu este conform cu legislaţia impusă nu putem face nici o plată.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Din câte ştiu eu este vorba despre  Ordonanţa de Urgenţă nr. 15/2012 , art. V.  
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O ordonanţă de urgenţă poate fi atacată în contencios administrativ sau poate fi 
modificată de reprezentanţii judeţului Timiş, parlamentari, deputaţi şi senatori  pentru 
interesul judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, ordonanţa de urgenţă poate fi atacată în contencios administrativ sau poate fi 

atacată  în Parlament.   
Poziţia noastră, a mea personală este aceea că am insistat foarte mult la Guvernul 

Ungureanu pentru a da judeţului Timiş 2 milioane de lei.  Cunoşteam foarte bine despre 
ceea ce a spus domnul Mihuţ întrucât fac lunar analiza încasărilor, respectiv a intrărilor în 
buget.  În mod normal este programată o rectificare de buget în luna septembrie.  

Având în vedere că în acest an intrările venite către bugetul consiliului judeţean sunt 
mai mari decât ceea ce am prognozat noi la începutul anului, sunt mai mari şi de cât cea a 
prognozat chiar Direcţia de Finanţe.  

 Există posibilitatea unei rectificări bugetare în luna septembrie cu câteva  milioane 
de lei  mai mari faţă de ceea ce am prognozat noi la începutul anului. Dar aceştia sunt bani 
care vin din resursele proprii ale judeţului Timiş.   

Cele 2 milioane de lei care au venit către judeţul Timiş au fost bani în afara celor 
prognozaţi de noi, au fost bani direcţionaţi către Consiliul judeţean Timiş. 

 Mi se pare absurd să dăm aceşti bani înapoi către Bucureşti în condiţiile în care noi 
spunem mereu că ne dorim o descentralizare, iar în acest moment se întâmplă o situaţie 
inversă. Bucureştiul ne dă nişte bani şi noi spunem acum ca le trimitem banii înapoi.  

Sigur, aici trebuie să fim foarte atenţi la consecinţele legislative care pot apărea în 
mecanismul  Trezoreriei, respectiv să nu riscăm să ni se blocheze conturile şi să împiedice 
funcţionalitatea consiliului judeţean.  În schimb, cred că orice ban intrat în judeţul Timiş este 
binevenit.  Nu are rost să mergem mai departe cu discuţiile pe baza acestui subiect. Toate 
partidele şi-au exprimat punctele de vedere, prin urmare supun la  vot proiectul de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Înainte de a declanşa procedura de vot, vă rog să-mi permiteţi să vă spun că dacă 

nu aveam cealaltă suma  de 2 milioane de lei eram primul care votam alături de 
dumneavoastră şi de domnul Marius Cârceie.  

Discursul dumneavoastră este foarte frumos. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Si corect. 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Corect? Mai vedem. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De ce? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Imediat vă explic. 
Dacă banii trimişi nu se făceau în detrimentul pensionarilor şi al salariaţiilor care nu 

şi-au primit banii eram în asentimentul dumneavoastră.   
În multe judeţe au venit banii pe spatele pensionarilor cărora li s-au oprit acei bani. 

Acum ca să le dea banii reţinuţi ni se solicită să dăm noi banii primiţi  înapoi . 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, dacă aţi intrat pe această pantă electorală, vreau să vă spun că aş fi foarte 

bucuros dacă s-ar da banii pensionarilor din Timiş dar nu în 2013 ci acum. Din declaraţiile 
Primului Ministru am înţeles că banii vor ajunge în 2013.  Deci, dacă promisiunile din 
campanie sunt pentru 2013 atunci haideţi să ne ducem în 2013.  

Aşa cum am spus aş fi de acord cu dumneavoastră daca banii s-ar duce către 
pensionarii din Timiş sau către Centrul de la Buziaş, care tocmai a luat foc. Cu aceşti bani 
am putea să ajutăm copii de acolo. Am trimis deja o echipă de la Direcţia de investiţii pentru 
a face o evaluare, astfel încât să ştim exact ce necesităţi sunt.  

Da, spun că am putea să dirijăm banii către Centrul de copii de la Buziaş, întrucât 
acolo discutăm de aproximativ 300 mii euro pentru refacerea acestui centru unic din ţară de 
dializă pentru copii.   

Să aruncăm banii înapoi la Guvern doar de dragul de a face acest lucru e o altă 
discuţie. Oricum voi supune la vot şi ne vom conforma acestui vot.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Domnule preşedinte, intervenţia mea de acum este ca o consecinţă a ceea ce aţi 

spus dumneavoastră, şi anume aţi afirmat că „…dacă banii aceştia s-ar da pensionarilor din 
Timiş sau dacă s-ar da Centrului de la Buziaş..” , însă trebuie să vă spun că acesta este 
rolul parlamentarilor.  Avem parlamentari din cadrul puterii şi din cadrul opoziţiei care pot 
face aceste demersuri către Guvern.  

Consider că în momentul în care respectăm o Ordonanţă de urgenţă şi,domnul 
Negoiţă spune foarte clar ceea ce de fapt se întâmplă în realitate, adică se iau nişte bani şi, 
cel puţin teoretic, se dau în pensionarilor în 2013. Problema noastră este că atât în 
Parlament cât şi în Guvern,  putem să arătăm că în consiliul judeţean am hotărât şi am 
propus ca aceşti bani să vină pentru ceva anume, apoi vom vedea ce se întâmplă. Dacă nu 
se întâmplă acest lucru atunci înseamnă că asistăm la un fenomen de recentralizare, fapt 
care ar fi dăunător pentru ceea ce ne dorim noi, iar pe de altă parte, dacă nu încercăm să 
facem acest lucru, atunci înseamnă că noi suntem într-o poziţie pasivă.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Vă rog să-mi permiteţi să intervin şi să spun colegilor mei că aceşti bani nu au venit 

în judeţul Timiş, din punct de vedere fizic. Deci, nu prejudiciem Guvernul în nici un fel de 
sursa de finanţare, ci era doar un început de luptă şi o poziţie a judeţului Timiş faţă de ceea 
ce s-a alocat.  Guvernul, trecut şi cel actual,  avea acei bani la dispoziţie pentru că nici unul 
nu i-a trimis niciodată.   

Referitor la ceea ce spunea domnul Bologa cu privire la – Jurământ – pot spune că 
în acesta din urmă se vorbeşte şi despre reprezentarea intereselor judeţului Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnul preşedinte, dumneavoastră aţi luat cuvântul de 3 ori, iar domnul consilier 

judeţean Marius Cârceie de 4 ori. În acest caz, cred că este mai mult o dezbatere politică. 
Domnul Marius Cârceie prea lungeşte discuţia pe acest subiect deşi domnia sa a spus că 
nu face politică.  

Haideţi să fim serioşi! S-a primit vreun ban? S-a primit o hârtie de la Guvern prin 
care ne informează că se vor aloca nişte sume. Deocamdată nu s-a primit nici un leu. Dacă 
fostul Guvern vroia să ajute judeţul Timiş avea timp destul, în cei 4 ani, să tot trimită bani.  

E o măsură luată de Guvern şi sunt de acord  şi cu ce au spus antevorbitorii mei. 
Sunt convins că o parte din bani vor veni şi în judeţul Timiş chiar şi pentru pensii.  
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Guvernul şi-a făcut deja nişte calcule pentru proiectele pe care le are şi nu trebuie să 
vă faceţi dumneavoastră griji pentru ceea ce vine în viitor.  

Referitor la Centrul de la Buziaş vă pot spune că am discutat deja la Guvern şi vă 
promit că vor fi mulţi bani decât cei de 2 milioane de lei  pe care trebuie să îi dăm înapoi 
acum.  

Guvernul actual va avea grijă să fie aproape de cei care se află în necazuri. Chiar şi 
pe linie USL vom fi alături de ei. Am fost şi înainte de campanie, vom fi şi de acum în acolo, 
acest lucru poate fi verificat şi veţi constata că ani de zile am fost alături de Centrul de la 
Buziaş.  

Haideţi să nu amestecăm lucrurile acum şi să nu băgăm lucruri sufleteşti în 
campanie pentru că aţi spus încă de la început că discutăm fără să facem campanie.   Eu 
vă promit că vor fi bani necesari atât pentru Buziaş, cât şi pentru alte lucrări.  

Domnule Marius Cârceie, deşi noi nu am primit decât o hârtie de la Guvern, 
dumneavoastră vreţi să ne explicaţi acum că trebuie să ne „batem” pentru acea hârtie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu am primit o hârtie de la Guvern, domnule Titu Bojin. 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, nu vreţi mai bine să rămânem împreună cu domnul Marius 

Cârceie după şedinţă şi să discutăm acest subiect. Altfel nu mai terminăm această şedinţă. 
Noi suntem obligaţi să plecăm în curând şi vă lăsăm să votaţi dumneavoastră proiectele pe 
care nu le-aţi votat de un an de zile şi nici măcar bugetul. Haideţi vă rog să nu intrăm în 
detalii tehnice pentru că nu are rost.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Din punctul meu de vedere nu fac campanie atunci când vorbesc de interesele 

judeţului Timiş.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Întrucât toate grupurile politice şi-au exprimat punctul de vedere cu privire la acest 

subiect şi pentru că există o coaliţie  majoritară în consiliul judeţean probabil că la final se 
va da un sens pozitiv sau negativ proiectului de hotărâre supus dezbaterii.  

Prin urmare, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a respins proiectul de hotărâre cu 17 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Băcanu Horea, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Chiforeanu Ioan, Costa Cosmin, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Negoiţă 
Adrian, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch 
Cătălin, 11 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Cândea Dorin, Cârceie Marius, Cojocaru Silvia, Eftimie Mariana, Gaita Oana, Grecu 
Marian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Spătaru Elisabeta şi 4 abţineri din partea 
domnilor Hehn Dorin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin şi Sasca Viorel.  

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea “Agendei 

principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport 

şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
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Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorgbhe,  Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan – 
Ştefan  şi un vot „împotrivă” din partea domnului Matei Viorel.  
 
 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 
20/2012. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport, Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă,  Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor de închiriere 
autocar Mercedes-Benz de către Teatrul pentru Copii şi Tineret ”Merlin” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii?  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi un vot împotrivă din partea domnului Cârceie Marius.  
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Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico – 
economici ai investiţiei „Pavilion administrativ şi expoziţional pentru expoziţie 
permanentă de etnografie”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice şi protecţia mediului şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă,  Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu 
Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin)  
 

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract 

de închiriere. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 

 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Bitea Nicolae  Florin,  Bojin   Mihăiţă, 
Cândea  Iosif – Dorin,  Cârceie   Marius ,   Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
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Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – 
Olimpiu, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca 
Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin. 

 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind acordul pentru încetarea asocierii 

în participaţiune în vederea realizării obiectivului „Incubator de afaceri şi centru de 
transfer tehnologic în domeniul software” Timişoara şi pentru dizolvarea SC 
”UBIT”SRL Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  
Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Grecu Marian,  , Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă 
Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  , Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  şi 2 voturi „împotrivă” din partea domnilor                  
Hehn Dorin – Olimpiu şi  Suciu Matei 
 

 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor finale ale 

evaluării performanţelor manageriale ale managerilor Muzeului Satului Bănăţean 
Timişoara şi Teatrului pentru Copii şi Tineret “Merlin” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport 

şi Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice  al Camerei Agricole a Judeţului Timiş, pe anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

economică.  
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Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 

 
Punctul nr. 13  - Diverse. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt discuţii la acest punct, vă invit să luaţi cuvântul.  
 

 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră situaţia în care se află Centru de educaţie 

specială „Speranţa „ Doresc să ştiu în ce stadiu este proiectul refăcut pentru clădirea 
acestui centru, ce şanse sunt pentru mutarea lui din clădirea ce trebuie eliberată, întrucât 
aceasta  va fi supusă unei reabilitări pe banii europeni pentru care deja s-a semnat 
contractul. Începerea lucrărilor la această clădire depinde de evacuarea copiilor din acel 
centru.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Întrucât domnul director Mugurel Borlea nu este prezent în sală, voi face câteva 

precizări în acest sens.  
 Prin urmare, din câte ştiu eu s-a introdus pe lista de investiţii, s-a discutat cu 
Primăria Timişoara pentru mutarea copiilor, care probabil va fi întârziată cu o lună sau o 
lună şi jumătate.   

Copii vor fi mutaţi în actuala clădire a Poliţiei Rutiere, iar aceasta ar urma să se mute 
în aripa A a clădirii Inspectoratului Judeţean de Poliţie Timiş. Sunt făcute demersurile 
pentru eliberarea acestui spaţiu, tocmai pentru ca proiectul să continue. S-a semnat 
finanţare şi, până se finalizează licitaţia şi toate celelalte proceduri, copii urmează a fi 
mutaţi temporar în cladirea despre care v-am spus.  
  Am făcut demersuri şi la Bucureşti pentru a grăbi mutarea Poliţiei Rutiere în clădirea 
Inspectoratului Judeţean de Poliţie Timiş. Nu există altă locaţie  în care consiliul judeţean 
să poată să facă această mutare.  În paralel cu acest lucru s-a declanşat investiţia pentru 
Centrul „Speranţa” care va dura cel puţin 2 ani de zile.  
 Am discutat cu doamna directoare a centrului şi domnia sa este de acord că locaţia 
de la Poliţia Rutieră este suficientă . Aceasta este situaţia în acest moment. 
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, în data de 9 iunie nu se mai face campanie 
electorală. Prin urmare, vă invit să participaţi la Sala Olimpia, în ziua de sâmbătă, 9 iunie, 
ora 10,00, unde după 20 de ani va avea loc în Timişoara un concurs de lupte.  Este vorba 
de etapa a II –a de Super Ligă lupte seniori pe care am reuşit să o aduc la Timişoara.  
 De asemenea, invit pe toţi aceeia care iubesc sportul şi în special luptele.  
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 Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
 În primul rând, vreau să spun tuturor colegilor că le doresc tot ce e bun şi frumos în 
viaţă. Le doresc să aibă noroc şi să dea Dumnezeu ca toţi cei care candidează la alegeri să 
fie iubiţi de oamenii pe care-i vor reprezenta.  
 Pe de altă parte, vreau să vă spun, având în vedere faptul că o parte dintre 
dumneavoastră aţi votat împotriva proiectului de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului 
judeţului Timiş,  că orice plată este blocată,  începând din acest moment, atât  pentru 
activităţi delicate, aşa cum sunt cele din centrele de copii, de bătrâni, cât şi  pentru salariile 
celor care îşi desfăşoară activitatea în acele centre.  
 Vreau să nu trecem chiar atât de uşor peste acest vot şi, dacă la începutul anului aţi 
votat bugetul şi acesta a funcţionat, acum vreau să vă atrag atenţia că astăzi,  toţi cei care 
aţi votat împotrivă,  aţi făcut una dintre cele mai mari greşeli politice,  având în vedere că nu 
se vor mai putea face nici un fel de plăţi.  
  De asemenea, vă atrag atenţia că cine a votat peste hotărârea consiliului judeţean 
pe care noi am luat-o astăzi îşi asumă o răspundere personală. Din acest motiv, solicit să 
fie dată publicităţii lista cu voturile, astfel, încât, să se ştie că în judeţul Timiş o parte dintre 
noi, cu tot respectul, au votat împotriva bugetului.  
 Nu este vorba de ambiţii electorale ci este vorba despre funcţionarea în bune condiţii 
a celor ce muncesc în acest judeţ şi funcţionarea unor activităţi care nu pot fi lăsate de-o 
parte. Noi am aprobat nişte măsuri care se vor relua, din nou, în data de 15 iunie, după ce 
se va constitui noul consiliu. Am aprobat nişte măsuri economice şi nu pot fi efectuate plăţi 
dacă noi nu am aprobat bugetul.  
 Se pare că am vrut să fim populari aprobând anumite lucruri dar acestea nu pot fi 
făcute pentru că nu am aprobat bugetul.  
 În final, mulţumesc tuturor. Ne pare rău că sunt puşi în această situaţie dar promitem 
să remediem situaţia după alegeri.  
 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
 Domnule preşedinte doresc să spun că am fost onorat şi a fost pentru mine un 
privilegiu să fac parte din acest consiliu judeţean. Am făcut multe lucruri bune în acest 
mandat şi sper că vom face şi în continuare.  
 Sigur că am şi eu două nemunlţumiri. Prima nemulţumire ar fi legată de faptul că 
între consiliul judeţean şi primărie colaborarea nu a funcţionat aşa cum ar fi trebuit şi, prin 
urmare ceea ce am dorit să facem şi ceea ce a fost un proiect de suflet – Aeroportul de la 
Cioca rămas în această situaţie pe care o cunoaşteţi cu toţii.  
 Sper că cei care vor fi la conducerea consiliului judeţean şi a primăriei în următorul 
mandat să înţeleagă foarte clar că nu e vorba despre o dispută pe terenuri ci este vorba 
despre un parteneriat solid care ne poate duce, în viitor, într-un mare proiect.  
 De asemenea, a doua nemulţumire este legată de faptul că, din păcate,  datorită 
unor nefuncţionalităţi la nivel judeţean şi local nu am absorbit suficiente fonduri structurale. 
Prin urmare, aş sugera ca în următorul mandat să ne gândim la organigrama pe care o 
avem şi să întărim Compartimentul de atragere a fondurilor structurale. Sunt o serie de 
proiecte care au fost lansate şi despre care noi nu ştiam, iar acelea despre care ştiam au 
fost întârziate nejustificat de mult.  
 În consecinţă, vreau să închei intervenţia mea, mulţumind, în primul rând, colegilor 
mei, consilierii judeţeni şi aparatului de specialitate pentru tot sprijinul şi colaborarea din 
acest mandat şi, urez succes tuturor competitorilor din campania electorală cu gândul la 
cetăţenii din judeţul Timiş.  Dumnezeu să vă ajute şi să câştige cel mai bun! 
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Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Doresc să mulţumesc tuturor colegilor pentru colaborarea din acest mandat.  Cred 
că, până la urmă, tot ce am făcut noi a fost în interejul judeţului Timiş. Nu sunt atât de 
prăpăstios ca domnul Titu Bojin şi nu cred că ni se vor bloca conturile noastre. Noi avem un 
buget aprobat şi nu s-a făcut această rectificare care, de fapt, nu schimba decât sursa de 
finanţare.  Direcţia Finanţelor ştie că sunt surse de finanţare, ştie că sunt bani. Acea sumă 
nici  măcar nu a venit de la Guvern. Deci, nu cred că se va ajunge să ni se blocheze 
conturile. Dacă totuşi se va ajunge la această situaţie atunci va fi altceva la mijloc.  
 Pentru că suntem la finalul acestui mandat, mulţumesc tuturor colegilor din aparatul 
de specialitate al consiliului judeţean pentru sprijinul acordat de-alungul celor 4 ani şi pentru 
că ne-au asigurat suportul tehnic pentru toate deciziile noastre.  
 Sigur că am şi eu câteva nemulţumiri.  Unele sunt legate de Deponeul de la Ghizela 
unde nici până acum nu avem un operator şi el încă nu este funcţional. Altele sunt legate 
de faptul că în domeniul promovării folosirii energiilor din surse regenerabile acestea sunt 
încă într-o fază incipientă. Cu toate astea eu cred că s-au deschis deja nişte drumuri ce 
trebuie continuate de cei care vor veni după noi.  
 Prin urmare, urez succes colegilor care vor veni în consiliul judeţean şi vă 
mulţumesc, încă odată,  tuturor.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Doresc să mulţumesc tuturor colegilor pentru colaborarea din acesti 4 ani de mandat 
şi pentru activitatea pe care am desfăşurat-o în această perioadă. Cred că am încercat să 
facem mai multă administraţie şi mai puţină politică. Probabil că acum în campania 
electorală se mai „ascut” spiritele.  Aş vrea ca şi în următorul mandat în judeţul Timiş să se 
facă mai multă administraţie. Pentru că vorbim de autorităţi locale doresc să reprezentăm 
interesele cetăţenilor judeţului Timiş indiferent de culoarea politică.  
 De asemenea, doresc ca pentru proiectele mari să existe un consens pentru 
acestea.  Vă mulţumesc!.  Am fost la primul meu mandat de consilier judeţean şi cred că a 
fost o experienţă îmbucurătoare.  
 
 Domnul consilier judeţean Ioan Chiforeanu 
 Ca cel mai „tânăr” reprezentat în consiliul judeţean, întrucât sunt nou venit, vreau să 
primiţi aprecierea unui om care a venit în acest consiliu în ultimele 6 luni.  Am găsit aici 
spirit de lucru, respect şi, mai mult decât atât,  am găsit în fiecare dintre dumneavoastră 
dorinţa de a sluji. Dincolo de funcţiile efemere, stimaţi colegi şi domnule preşedinte, noi 
suntem aici prin voia lui Dumnezeu.   
 Prin urmare, mulţumesc pentru spiritul care domneşte aici şi pentru că faceţi o altfel 
de politică prin care dumneavoastră vă luptaţi pentru interesele cetăţenilor judeţului Timiş.  
 Întrucât toţi de aici suntem creştini, vă propun să încheiem această şedinţă festivă cu 
rugăciunea Tatăl Nostru! şi să ne amintim mereu că aici suntem pentru o vreme cu ajutorul 
Domnului Nostru Isus Hristos.  Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Dacă nu mai sunt alte intervenţi, vă rog să-mi permiteţi să spun câteva cuvinte în 
calitate de preşedinte al consiliului judeţean.  
 În primul rând vă mulţumesc tuturor pentru modul în care am colaborat în acest 
mandat.  Vreau să-i mulţumesc domnului Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
că în toţi aceşti ani ne-a certat şi ne-a ajutat să avem toate proiectele de hotărâri în spiritul 
legii. Vreau să mulţumesc de asemenea, colegilor din aparatul tehnic pentru modul în care 
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am lucrat în toţi aceşti ani şi reprezentanţilor presei pentru modul în care a relatat 
dezbaterile din consiliul judeţean şi nu numai.  
 Colegilor mei, nu pot să le spun decât că mâ înclin în faţa domniilor lor  şi că această 
legislatură nu a fost una uşoară în condiţiile în care noi cei din PDL ne aflam în minoritate. 
Cu toate acestea, împreună cu ceilalţi colegi am colaborat astfel încât toate proiectele 
importante au fost aprobate, iar acest lucru este esenţial pentru că interesul a fost, este si 
va fi al judeţului Timiş.  
 E adevărat că nu am terminat tot ce ne-am propus dar vor continua cei care vor veni 
după noi.  Ceea ce trebuie să se ştie este că ne aflăm pe locul IV pe ţară în ceea ce 
priveşte atragerea fondurilor structurale după Suceava, Bucureşti, Ilfov. Deci este o poziţei 
onorantă zic eu în condiţiile în care filozofia POR nu este destinată judeţelor dezvoltate ci 
acelor judeţe mai puţin dezvoltate.  Oricum acest lucru nu s-ar fi întâmplat fără ajutorul 
dumneavoastră al consilierilor judeţeni, al colegilor din aparatul tehnic, al domnului Sergiu 
Bălaşa etc.  În legătură cu ce s-a întâmplat până acum şi cum a funcţionat eu zic că a fost 
o experienţă extraordinară pentru noi toţi.  
 Domnule Titu Bojin, dumneavoastră sunteţi în campanie şi vă urez succes. Sper ca 
acel discurs să fie doar unul de campanie şi  nu o ameninţare.  Noi am fost şi vom rămâne 
prieteni. Nu vreau să revin la alte discuţii tehnice pentru că fiecare şi-a exprimat deja 
punctul de vedere.  
 În consecinţă, doamnelor şi domnilor, Consiliul judeţean Timiş  2008 – 2012 îşi 
încheie astăzi mandatul. Sigur o să mai funcţioneze legal  până la investirea noului consiliu.  
 Tuturor vă mulţumesc pentru colaborare şi vă urez succes în activitatea 
dumneavoastră şi în viaţa personală!  
 Iar dacă agreaţi ideea a ceea ce a spus domnul Ioan Chiforeanu şi doriţi să încheiem 
cu o rugăciune, eu zic că este o problemă ce ţine de dorinţa fiecăruia. Eu cred că putem 
face acest lucru, de fapt fiecare dintre noi poate spune  rugăciunea acum la final de mandat  
dar nu neapărat într-un ansamblu ci poate fi exprimată individual.  

Mulţumesc domnului Chiforeanu pentru iniţiativă şi dată fiind epuizarea ordinei de zi, 
declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                                     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ  
    Constantin OSTAFICIUC                                     Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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